
Ważniejsze tematy omawiane podczas posiedzeń 
Komisji Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy

w Barczewie w III kwartale 2021 roku

W III kwartale na posiedzeniu komisji omówione zostały następujące tematy:

1) Pismo Chóru Moderato
2) Propozycje zmian do regulaminu przyznawania nagród i wyróżnień sportowych
3) Propozycje do wniosków budżetowych na 2022 rok
4) Propozycja stworzenia Produktu Turystycznego
5) Organizacja imprez sportowo-rekreacyjnych

Ad.1 W obecności Dyrektora CK-B, zastępcy Burmistrza omówione zostało pismo Chóru Moderato
skierowane do Komisji Promocji. Do pisma odniósł się Dyrektor CK-B, który przedstawił sytuację i
stwierdził, że z różnych powodów nie jest w tanie zaufać pani Danucie Nowakowskiej, która w
ramach umowy cywilno-prawnej  otrzymywała wynagrodzenie za prowadzenie Chóru Moderato,
wobec czego nie podpisze z nią umowy.

Ad.2 Konkurs ogłaszany jest pod koniec każdego roku. W bieżącym roku padły propozycje kilku
zmian,  co  wiązało  się  ze  zmianą  Uchwały.  Na komisji  Koordynator  Sportu  przedstawiła  nowe
informacje, które zdobyła na przebytym szkoleniu. Wynika z nich, że praktycznie cała Uchwała
musi  zostać  zmieniona.  Komisja  jeszcze  nie  wypracowała  ostatecznych  uwag.  Czekamy  na
propozycję nowej Uchwały.

Ad.3  Przedstawiono  wstępne  propozycje  wniosków  budżetowych,  które  będą  kontynuacją
poprzednich wniosków uzupełnioną o nowe pomysły członków komisji.

Ad.4 Odbyła się dyskusja nad stworzeniem produktu turystycznego, który promowałby, 
w aktywnych formach, atrakcje turystyczne gminy Barczewo. Projekt jest bardzo obszerny. Polega
na stworzenie produktu turystycznego związanego z walorami  jakimi dysponuje Gmina Barczewo.
Stworzenie,  w tym oznakowanie różnych tras  rowerowych,  pieszych,  nordic-walking w ramach
różnych kategorii, np. trasa wokół: a) jezior gminy Barczewo, b) gospodarstw agroturystycznych,
c) zabytków, d) kapliczek, e) świątyń, f) leśniczówek, g) ośrodków wczasowych/hoteli/folwarków,
itp. Produkt finalizowany byłby przewodnikiem po gminie Barczewo, np. na wzór tego w Purdzie,
dostosowany do aplikacji cyfrowych, zawierający szerokie opisy, przypowieści, czy nawet lokalne
legendy.

Ad.5  Odbyła  się  dyskusja  nad  problemem  małej  ilości  organizowanych  imprez  rekreacyjno-
sportowych,  w  tym  ligi  piłki  nożnej,  siatkówki,  koszykówki,  i  innych  dyscyplin  sportowych,
z wykorzystaniem obiektów gminnych. Zastępca Burmistrza zobowiązał się do stworzenia oferty
w oparciu o m.in. potencjał animatorów sportu.

Z poważaniem

Adam Dowgiałło


